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opgericht 8 oktober 1992 

Clubhuis:    Sportpark “Den Dries” - Pastoor Heerkensdreef 16c - Valkenswaard 

     Tel.nr. 040 207 0064 (alleen tijdens activiteiten) 

Secretariaat:   Postbus 916 - 5550 AX Valkenswaard - IBAN NL75 RABO 01529 43358 

Kamer van Koophandel:  4024 0155 

Bestuur  bestuur@valkenswaardsegolfclub.nl  

Voorzitter Frank Smulders voorzitter@valkenswaardsegolfclub.nl 040 201 32 31 

Secretaris Frits Baljet secretaris@valkenswaardsegolfclub.nl 040 201 88 58 

Penningmeester Peter Maathuis penningmeester@valkenswaardsegolfclub.nl 040 785 20 54 

Bestuurslid Carien Baudewijns  040 201 64 15 

Bestuurslid Louis Verlinden  040 204 10 47 

Commissies    

Baancommissie Ad Strijbosch baan@valkenswaardsegolfclub.nl 0653 243 192 

Clubhuiscommissie Maarten Ingelse clubhuis@valkenswaardsegolfclub.nl 040 201 80 26 

Handicapcommissie Cor François 

Kees van der Heijden 

hcp54@valkenswaardsegolfclub.nl 040 201 52 05 

040 201 78 41 

Ledenadministratie Peter Nelissen leden@valkenswaardsegolfclub.nl 040 207 01 88 

Marshal– en Begelei- 

dingscommissie 

Peter van Dooremalen marshals@valkenswaardsegolfclub.nl 0618 392 449 

Publiciteitscommissie Jan Veltkamp publiciteit@valkenswaardsegolfclub.nl 040 204 44 03 

Redactie Teeshot Rina Runia teeshot@valkenswaardsegolfclub.nl 040 204 25 99 

Regelcommissie Rob Derksen regels@valkenswaardsegolfclub.nl 040 207 51 75 

Sponsorcommissie Gea Bloemen sponsor@valkenswaardsegolfclub.nl 040 785 20 54 

Technisch Beheer Peter Verberne TB@valkenswaardsegolfclub.nl 040 201 72 99 

Wedstrijdcommissie 

 - DDD (damesmiddag) 

 - VVMM (herenmiddag) 

Jos Baudewijns 

Toos Spierings 

Ben Thijssen 

wedstrijd@valkenswaardsegolfclub.nl 

ddd@valkenswaardsegolfclub.nl 

vvmm@valkenswaardsegolfclub.nl 

040 201 64 15 

040 201 80 25 

040 201 45 90 

Welkomstcommissie Dammie Janssen a.i. welkom@valkenswaardsegolfclub.nl 040 201 67 91 

Professional Ger Jeurissen jeurissen6@kpnplanet.nl 0651 098 281 
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Redactioneel 

Een feestje bouwen. 

Deze kreet wordt veel gebruikt als mensen plotseling 

zin krijgen om iets spontaans en gezelligs te onderne-

men. Naar mijn idee zijn spontane feestjes vaak de 

leukste. Iedereen brengt iets mee en de gezelligheid 

ontstaat door de mensen, de gesprekken, de muziek, 

de dans en ook een lekker drankje uiteraard. Ook een 

etentje met onverwachte gasten kan erg leuk zijn 

omdat er gekookt wordt met dat wat er in huis is en 

er niks voorbereid is. Ja, tegenwoordig kun je uiter-

aard alles laten thuisbezorgen, maar dat is niet wat ik 

bedoel. Tijdens de lockdown werd er op dit soort za-

ken lang een embargo gelegd,waardoor we ondervon-

den dat juist ook kleine dingen een feestje kunnen 

zijn, zoals een cappuccino in de zon in je eigen tuin of 

een mooie bos bloemen kopen voor jezelf! 

Verkleedfeestjes heb ik ook altijd wel leuk gevonden, 

en dan liefst jezelf zo verkleden dat niemand je her-

kent. Ik herinner me een leuk glitter- en glamourfeest 

en een feest waar ik als non naar toe ben geweest. 

De aanspraaktitel “zuster” was vertrouwd, ik werkte 

immers jaren in de gezondheidszorg. Feestjes bou-

wen voor anderen vind ik ook bijzonder leuk. Toen wij 

25 jaar getrouwd waren heb ik een heel feestweek-

end gebouwd voor familie en vrienden in een kam-

peerboerderij. Er wordt nu nog vaak over gepraat in 

de familie. Dit jaar mag ik ook weer meehelpen een 

feestje te bouwen voor het 30-jarige jubileum van 

onze golfclub. Met mijn mede lustrumcommissieleden 

Carien, Hélène, Hein en Wim, zijn we al sinds sep-

tember aan het brainstormen over wat we allemaal 

op touw gaan zetten. Ze keken me zeer verontwaar-

digd aan toen ik voorstelde een western avond te 

houden met line-dance… ze kennen me net niet goed 

genoeg om te weten dat dit idee niet echt serieus 

bedoeld was. Zie het echt niet gebeuren, onze leden 

als cowboys en girls met hoeden op in de rij dansen. 

Wel houd ik erg van country muziek en meezingen 

doe ik dan vaak, maar karaoke is ook minder geschikt 

voor onze veelal oudere kelen en dat willen we jullie 

ook niet aandoen. 

Veel mensen krijgen in deze post-lockdown periode 

wel weer zin in een feestje en in uitgaan en leuke din-

gen buitenshuis doen. Met carnaval waren er veel al 

niet meer te houden en met de recente prachtige da-

gen in maart zaten de terrassen overvol.  

Wij hopen natuurlijk dat we ook zulk schitterend weer 

hebben als we in juli ons lustrum gaan vieren! Het 

wordt een meerdaags feest en we gaan het groots 

aanpakken. Vanaf DONDERDAG 21 JULI TOT EN MET 

ZONDAG 24 JULI trekken we alle registers open. Dus 

reserveer die dagen in uw agenda voor dit VGC 

FEEST. Verrassende golfwedstrijden, voor elk wat 

wils, bijzondere spelvormen, prachtige prijzen, gezel-

lige feestavonden met spel, dans, muziek, en tong-

strelende culinaire verwennerijen. Middenin deze 

Teeshot vindt u het voorlopige programma. De lus-

trumcommissie verheugt zich er 

enorm op dit festijn in goede ba-

nen te leiden samen met vele an-

dere vrijwilligers van onze club. We 

gaan samen een groot feest bou-

wen. 

Rina Runia 
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Van de voorzitter 

Beste medegolfers, 

Het is weer tijd om met jullie het 

laatste nieuws te delen over onze 

golfclub. Corona is nog niet voor-

bij, dus blijf voorzichtig, maar we 

keren zo langzamerhand wel weer 

terug naar het oude normaal. 

De activiteiten zoals de dames- en 

de herenmiddag, de wintercompe-

titie en verschillende andere wed-

strijden zijn opgestart en het clubhuis is als vanouds 

weer open, compleet met bitterballen natuurlijk. 

Goed om te noemen is, dat we de coronatijd financi-

eel goed zijn doorgekomen, mede dankzij diverse 

steunmaatregelen van de overheid en onze gemeen-

te. We gaan binnenkort investeren in zonnepanelen 

op het dak van ons paviljoen. Er zijn weer een aantal 

onderlockers bijgebouwd en we zijn goed op weg om 

de stichting en de vereniging in elkaar te schuiven, 

maar daar komen we bij de komende ledenvergade-

ring (op 18 mei, noteer die datum!) zeker op terug. 

Ook gaan we dit jaar ons zesde lustrum vieren, dus 

let op de berichtgeving hierover, het wordt weer een 

echt feest. 

Maar begin dit jaar kregen we ook slecht nieuws. On-

ze clubcoryfee Pierre Velter is na een operatie geheel 

onverwacht overleden. Pierre was altijd heel actief in 

onze club, jarenlang als voorzitter van de handicap- 

en regelcommissie en de laatste jaren heeft hij leiding 

gegeven aan de baancommissie. We zullen Pierre in 

de toekomst heel erg missen. 

 

Ook Huub Rutten, een trouwe bezoeker 

van de herenmiddag, is ons helaas ont-

vallen. 

 

Een aantal van onze vacatures is ingevuld, daarvoor 

dank aan alle betrokkenen. We zijn nog wel op zoek 

naar een extra lid voor de handicap– en regelcommis-

sie en naar kandidaat-bestuursleden. Heeft u interes-

se, twijfel niet, neem contact op met een bestuurslid 

als u er meer over wilt weten, of meldt u gewoon 

aan. Ook roep ik eenieder graag op om mee te doen 

aan clubactiviteiten; laat zien dat u bij de club hoort! 

We hebben gelukkig de afgelopen jaren vele nieuwe 

leden mogen inschrijven, waar we heel blij mee zijn, 

maar laten we er ook samen voor zorgen dat ze lid 

blijven. Zorg dat ze zich thuis voelen op onze baan en 

heb een beetje geduld met beginners! Help hen voor-

uit als het nodig is. 

Nu alle activiteiten weer zijn opgestart, komen onze 

vrijwilligers ook weer in beeld. Namens het bestuur 

alvast bedankt voor jullie belangeloze inzet! Ik hoop 

dat we dit jaar eindelijk weer een ouderwetse vrijwil-

ligersdag kunnen organiseren. Houd uw mailbox in de 

gaten! 
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Ik wil afsluiten met u allemaal veel golfplezier te wen-

sen in een zo goed mogelijke gezondheid. Blijf toch 

nog maar een beetje voorzichtig, want corona is ze-

ker nog niet weg. Blijf thuis met klachten, ook om uw 

medegolfers uit de coronawind te houden. Tot ziens 

op de baan of in ons clubhuis. 

Frank Smulders 

 

In memoriam Pierre Velter 

Geboren in Valkenswaard op 21 augustus 1944. 

Overleden in Genk op 12 februari 2022. 

 

Wat een komma leek, bleek een punt. 

 

Met deze woorden eindigde 

een gedicht op zijn af-

scheidsdienst. Wat een 

kleine ingreep zou moeten 

worden, eindigde in een 

totaal onverwacht overlij-

den. 

  

Pierre werkte jaren lang hard voor zijn eigen bedrijf. 

Het gezin woonde ernaast. 

“Garage Velter”. Dealer van Renault. Pierre hield van 

snelle auto’s met de Alpine Turbo als favoriet. Ging 

wel eens “racen” op de Duitse Autobahn. Hoopte dat 

hij zich dan met een Porsche kon meten om te laten 

zien dat zijn Alpine sneller was. Zaken doen ging hem 

goed af, waarin eerlijkheid voorop stond.  

Vanaf zijn zelfgekozen pensioen bleef hij actief op 

meerdere vlakken 

Voor zijn passie “GOLF” zette hij zich volledig in  

Pierre was lid van 2 golfclubs: De Valkenswaardse 

Golfclub en De Kempense Golfclub in Mol. 

Bij beide clubs was hij niet alleen golfer, maar vervul-

de allerlei bestuurlijke functies. 

 

Pierre was vanaf de oprichting lid van de VGC in 

1993. Hij was voorzitter van de Handicap– en Regel-

commissie van 2010 tot 2019. 

Nam examens af voor o.a. Were Di leerlingen en as-

pirant-leden die hun GVB wilden halen. Pierre liep 

dan wat rond en vroeg zo nu en dan: “Weet je het 

zeker? “ Dan werd er nog even gekeken of het ant-

woord wel goed was. 

Vanaf 2019 tot heden was Pierre voorzitter van de 

Baancommissie. En met zijn team zorgde hij ervoor 

dat onze baan steeds beter werd. Hij stelde tijdelijke 

regels in bij abnormale omstandigheden en het wel of 

niet plaatsen van de bal of het volgen van de winter-

route. 

Iedere vrijdagmiddag was Pierre present in Valkens-

waard, waarbij hij de VVMM competitie in 2021 won 

en de zilveren schoen in ontvangst mocht nemen. 

 

In Mol was hij verantwoordelijk voor de technische 

commissie, lid van de sportcommissie en vice-captain. 

Hij verwerkte alle scorekaarten en plande wedstrijden. 

Zijn echtgenote Gerrie was ook een fervent golfster in 

Mol. 

Pierre was ook lid van het course-rating team van de 

NGF en deed dit ook voor de Belgische golffederatie. 

Hij maakte ook een complete presentatie golfregels, 

gestoeld op de nieuwe golfregels van het WHS-

systeem, dat op 1-1-2021 in werking trad. 

 

Pierre was een wandelende golf-encyclopedie. Ieder-

een kon met vragen over regels en etiquette bij hem 

terecht. En hij gaf onmiddellijk antwoord of zocht het 

voor je op. Dat het antwoord wat meer tijd vergde 

dan de vraag, moest je op de koop toenemen. Eerlijk-

heid stond hoog in zijn vaandel. Wat niet mag, dat 

doe je ook niet. En als hij dan toch een golfer betrapte 

op “oneerlijk” spel, dan liet hij wel weten dat dat “Not 

Done” was. 

  

Pierre was een levensgenieter pur sang. Gezelligheid, 

feesten, carnaval, vakanties en natuurlijk golfen met 

een lekkere biefstuk en een paar drankjes. Hij had 

humor en was positief ingesteld. “Alles komt goed!“ 

was zijn motto. 

 

Zijn afscheidsdienst werd besloten met de volgende 

woorden: “Als er een hemel is, laat Pierre dan maar 

de course-rating doen. Dan weet je zeker dat het in 

orde is. “ 

Wij wensen Gerrie, zijn gezin en familie veel sterkte 

toe. 

We gaan Pierre missen als voorzitter van de Baan-

commissie, maar vooral als trouwe en eerlijke golfer.  

Winnaar van de VVMM-competitie 2021. 

 

Algemene Leden Vergadering in clubhuis 

woensdag 18 mei 20:00 uur 

Na een “digitale ALV” en een “ALV op afstand” in 

MonkeyTown, kunnen we eindelijk weer in ons 

clubhuis samenkomen om het wel en wee van 

onze vereniging bespreken. Dus houd deze avond 

vrij, kom naar het clubhuis en praat en beslis 

mee over de toekomst van onze club. 

Alle leden en begunstigers zijn van harte welkom!  
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Agenda (voorlopig) ALV 18 mei 2022 

Agenda van de Algemene Leden Vergadering, te hou-

den op woensdag 18 mei a.s. om 20.00 uur in ons 

clubhuis. 

1. Opening door de voorzitter 

2. Vaststellen notulen ALV 2021 

3. Ingekomen stukken 

4. Verslag van het bestuur over 2021 

5. Commissieverslagen over 2021 

6. Financiële jaarstukken over 2021 

7. Verslag van de kascommissie 2021 

8. Benoeming kascommissie 2022 

9. Herziene begroting 2022 en begroting 2023 

10. Vaststellen contributie 2023 

11. Verkiezing bestuursleden 

12. Integratie VGC en SBGV (zie hieronder) 

13. Rondvraag 

14. Sluiting 

Begin mei mag u de stukken (per mail) verwachten. 

 

Toelichting bij “Integratie VGC en SBGV” 

De Stichting Bevordering Golfsport Valkenswaard is in 

2007 in het leven geroepen om een BTW-voordeel te 

kunnen realiseren, tijdens de bouw van een clubhuis 

en daarna. De stichting bezat bij de oprichting geen 

geld en leende € 375.000 van de vereniging voor de 

bouw van het clubhuis en betaalde jaarlijks netjes 3% 

rente over die lening. De vereniging betaalde vervol-

gens jaarlijks ca € 25.000 huur voor het clubhuis, dat 

eigendom was van de stichting. 

Dat werkte prima: de leden van de vereniging betaal-

den in de afgelopen 15 jaar ca 10% minder contribu-

tie dan zonder stichting het geval zou zijn geweest. 

Het BTW-voordeel is enkele jaren geleden door Euro-

pese wetgeving beëindigd en de stichting heeft zijn 

nut verloren. Het eerdere, onafhankelijke bestuur van 

de stichting is afgetreden en opgevolgd door de voor-

zitter, secretaris en penningmeester van de vereni-

ging. 

Als het bestuur van de SBGV besluit de stichting op te 

heffen, moet het onroerend goed van de stichting 

worden overgedragen (aan de vereniging). Over-

dracht van onroerend goed betekent: belasting beta-

len, enkele tienduizenden euro’s... Niet echt aantrek-

kelijk. 

Het heeft even geduurd voordat de juiste procedure 

was gevonden om een overdracht en daarmee de be-

lastingclaim te voorkomen. Dankzij de ondersteuning 

van ons lid Ad Strijbosch is het gelukt. 

De stichting is niet opgeheven, maar omgezet in een 

vereniging met de naam Valkenswaardse Golfclub 2. 

En twee verenigingen kunnen samengaan... 

Deze “nieuwe VGC” heeft statuten (gebaseerd op de 

statuten van VGC), een gebouw (ons clubhuis), een 

banksaldo van circa € 100.000 als reservering voor 
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 toekomstig onderhoud, enkele leden (de drie be-

stuursleden) en … een schuld van € 375.000 bij onze 

VGC. 

De bedoeling is nu, dat de huidige VGC opgaat in 

VGC2. Daarmee worden het clubhuis en het onder-

houdsbudget eigendom van alle leden. De lening van 

€ 375.000 van VGC aan VGC2 vervalt. 

De VGC2 is een normale vereniging waar, zoals bij 

elke vereniging, de leden zeggenschap hebben over 

alle zaken via de algemene ledenvergadering. 

De ALV van VGC2 heeft goedkeuring gegeven aan het 

plan alle leden van VGC op te nemen als lid, waarbij 

bijzondere lidmaatschappen (ereleden, leden van ver-

dienste, slapende leden, begunstigers, enz.) ongewij-

zigd zullen doorlopen. Ook aan de contributie veran-

dert niets. Alle kosten van deze procedure worden 

gedragen door VGC2. 

Ons bestuur gaat de ALV voorleggen 

om a) te besluiten om VGC te laten 

opgaan in VGC2 en b) het bestuur op 

te dragen te doen wat daarvoor nodig 

is. 

Peter Maathuis 

Penningmeester 

 

 

Het is je personeel niet!  

Dit stukje gaat over onze bardames. Niet dat de he-

ren achter de bar minder zijn maar je moet als schrij-

ver je beperkingen kennen, nietwaar? 

Om die onmisbare groep binnen onze club eens in het 

zonnetje te zetten ben ik naar Marrie gegaan om eens 

wat achtergrondstof op te doen. Van haar (en andere 

dames) hoorde ik, dat in het prille begin van onze 

club – toen we nog te gast waren bij HOD – er een 

vast groepje dames was, dat als bardames het spits 

afbeet. Het waren Lidy Haanappel, Dox Coppen. Lian-

ne Poppelaars, Ans van de Laar, Marrie van Dam, 

Jeanette Gruyters, Anneke Bertens en Paula de Bruin. 

Ze hebben zich vol enthousiasme ingezet voor de 

nieuwe club en hadden gewoon erg veel lol in hun 

bezigheden. Dat laatste is trouwens iets wat ik nog 

steeds bespeur: zonder uitzondering zeggen de da-

mes die ik gesproken heb, dat het gewoon leuk werk 

is. En je leert er veel leden door kennen, zeker als je 

de computer moet bedienen: foto én naam voor je 
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neus. Dan hoef je later niet te denken: wie was dat 

ook alweer? 

Tja, de computer! In het begin is de betaling van de 

consumpties een paar keer contant verlopen tot de 

tienrittenkaart zijn intrede deed: een kaart met tien 

hokjes die door de bardames werden afgekruist al 

naargelang de prijs van de consumptie. Wijn drie 

kruisjes, speciaal bier twee kruisjes en bier één kruis-

je, net als thee en koffie. Alles op basis van eenheids-

prijzen. Maar dat was best een kliederboel soms, als 

de kaart in het nat van de bar had gelegen. Dat was 

bij HOD en bij De Vets; vergelijk zoiets maar eens 

met de situatie nu! Trouwens Bij HOD en De Vets 

hadden de dames nog een andere taak, die niet zo 

leuk was. Noodgedwongen moesten ze bij HOD (en in 

veel mindere mate bij De Vets) ook eerst alles een 

schoonmaakbeurt geven, voordat ze met hun eigenlij-

ke werk konden beginnen en daar hoorde ook het 

schoonmaken van wc’s bij… 

Betaling: tot we ons nieuwe clubhuis betrokken, was 

het ook heel gewoon dat na afloop van de wedstrijd 

of het feest een van de dames met soms een flinke 

som geld in de fietstas door het donkere sportpark 

naar huis fietste. Mijn eigen lieve schat kwam eens 

met zevenhonderd gulden omzet om een uur of 

twaalf ‘s nachts thuis! De volgende dag storten bij de 

bank op bevel van onze toenmalige penningmeester 

Sjef van der Zanden! Toen een redelijk ongevaarlijk 

avontuur, nu volstrekt onverantwoord. 

Wat mij opviel bij alle verhalen die ik hoorde, was dat 

slechts één keer een vrouw de leiding over de groep 

dames heeft gehad. Dat was Lidy Haanappel, daarna 

kwamen Jos Coppen, Theo Tak, Frans Schraven en nu 

Maarten Ingelse. De conclusie van deze alinea laat ik 

graag aan u over. 

Tot slot nog twee losse verhalen die ik jullie niet wil 

onthouden. Ons helaas overleden lid Jan Gruijters 

bedankte de bardames op een heel speciale manier: 

hij bezat een prachtige motor en als dank mochten de 

dames bij hem achterop een rondje rugby veld mee-

maken… Helaas was het niet geheel altruïstisch: hij 

vond steeds twee warme kussentjes in zijn rug heer-

lijk. “Goed vasthouden dames!”  

Paula de Bruin zorgde voor de wedstrijden met spe-

lers van buiten vaak voor een lekkere pan ragout. 

Ook die spelers van buiten wisten dat zeer te waarde-

ren, wat bleek uit de uitroep van een van hen bij bin-

nenkomst van het clubhuis: “Ha, daar is mrs. Ragout, 

blij u te zien!”. 

Het is je personeel niet, nee, het zijn onze grote 

schatten, en niet vergeten ze altijd weer te bedan-

ken! Afgesproken? 

 

Ben Thijssen 
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Zomer en winter teamwedstrijden 

Toen Ben Thijssen van de Teeshot-commissie mij bel-

de om een stukje te schrijven over de teamwedstrij-

den in de zomer en de winter, heb ik meteen “ja” ge-

zegd, om vervolgens mezelf achter de oren te krab-

ben, waar te beginnen. 

We spelen in deze competities vier wedstrijden. Elke 

wedstrijddag een andere spelsoort in golf. 

Greensome, eclectic, zweedse wedstrijd en een 

scramble. Op onze website staat de uitleg over deze 

wedstrijdvormen. 

In de winter kunnen we gebruikmaken van de 3 holes 

op het terrein van het zwembad. En in de zomer ge-

bruiken we de driving range en oefengreens als extra 

holes. Dankzij deze extra holes kunnen maximaal 16 

teams inschrijven. 

We spelen dus 2x 12 holes en zijn na afloop van die 

24 holes bekaf.  

Allereerst dan maar beginnen met de huidige winter-

team competitie.  

Het begint met een goede voorbereiding. 

Gerard heeft zijn schoondochter bereid gevonden om 

samen met hem het bestaande Excel programma, 

waarin alle tabellen met de uitslagen met de hand 

moesten worden ingevuld, te bekijken en te herschrij-

ven. Wat zij daarvan gemaakt hebben, verdient alle 

lof. Alleen de scorekaarten verwerken, op een knop 

drukken en huppakee… de teamscore van de dag is 

bekend en tevens de totaalstand per team na het 

aantal gespeelde wedstrijddagen. 

Chapeau en nogmaals dank daarvoor. 

We spelen deze winter met 14 teams. De captains 

hebben de verantwoordelijkheid om iedere week te 

zorgen voor de juiste teamsamenstelling. Wij maken 

daarvan een speelschema en de juiste startholes. 

Als organisatie is het altijd een feestje als de deelne-

mers met een big smile na afloop van de wedstrijden 

binnenkomen in ons clubhuis. De teams bepraten sa-

men, onder het genot van een drankje, de geleverde 

prestatie. 

Het weer van de afgelopen weken speelt natuurlijk 

ook een rol. 

 

 

Ik heb ook zelf mee-

gedaan en ons team 

was goed voor de der-

de prijs. 

 

 

En ik heb een van de deelneemsters aan deze compe-

titie gevraagd om haar impressie van deze wedstrij-

den op papier te zetten. Hieronder volgt haar verhaal. 

De competities zijn voor mij heel mooi, omdat ze op 

de 1e plaats altijd erg gezellig zijn. Het is leuk om met 

minstens vier medeleden een team te vormen. Dat 

geeft binding, plezier en voor jezelf een motivatie om 

tot het uiterste te gaan, zodat jouw team goed kan 

‘scoren’.  

De nazit is natuurlijk minstens zo belangrijk. 

En dan het afsluitende etentje. Bijna alle teams heb-

ben een traditie om de competitie met een etentje af 

te sluiten en voor de horeca in Valkenswaard en om-

geving is dat ook prettig. 

Verder is het meedoen aan de competities een mooie 

manier om meer leden te leren kennen. Elke week 

heb je weer een andere samenstelling van de flight en 

langzamerhand leer je steeds meer leden kennen. 

Buiten de dinsdagmiddag van de dames en de vrijdag-

middag van de heren, is dit wel DE gelegenheid om 

snel ingeburgerd te raken en te blijven in onze club. 

Dank je wel Hélène voor jouw inbreng.  

Het mooie van deze formule is dat je met teamleden 

samen de prestatie neerzet, ieder op zijn of haar ni-

veau. De uitslag is nog niet eens het allerbelangrijk-

ste, het samen iets neerzetten, dat telt! Daarna komt 

hole 19 pas. Is natuurlijk ook belangrijk. 

 

Dit jaar starten we de zomerteamcompetitie op 13 

juli, een week voor ons 30-jarig jubileum. In de jubi-

leumweek worden alleen wedstrijden gespeeld die 

door de jubileumorganisatie worden georganiseerd. 

Dus wedstrijd 2, 3 en 4 worden gespeeld op resp. 27 

juli, 3 en 10 aug.  

De wedstrijden zijn qua vorm nagenoeg hetzelfde als 

bij de winterteamwedstrijden. Alleen in de zomer kan 

het wel eens erg heet zijn. En niet alleen dat, we zijn 

ook wel eens tot op onze huid nat geworden. Het 

deert allemaal niet als we achteraf weer samen zijn en 

de resultaten bespreken. 

 

Een mooie wedstrijdcyclus, die team-

wedstrijden! 

Jos Baudewijns 

 

 

Van de baancommissie 

Geheel onverwacht overleed op 

12 februari 2022 Pierre Velter, 

onze voorzitter van de baancom-

missie. 

Voor zijn vrouw Gerrie, zijn kin-

deren en kleinkinderen is dit een 

groot verlies. Wij leven zeer met 

hen mee. 

De baancommissie verloor een 

bevlogen voorzitter.  
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Pierre had kort voor zijn overlijden al contact gezocht 

met John Grijseels en hem gevraagd om deel uit te 

willen maken van onze baancommissie. John had dit 

al toegezegd aan Pierre. 

Dankzij de inspanningen van John kregen wij van Ad 

Strijbosch de toezegging, dat hij het voorzitterschap 

van onze commissie op zich wilde nemen. Wij hebben 

hem zeer van harte welkom geheten! 

Op 26 februari jl. ontvingen wij van het bestuur be-

richt dat de aanstelling van John Grijseels als lid en 

Ad Strijbosch als voorzitter van de baancommissie 

akkoord was. 

Wij zijn er van overtuigd dat we samen weer een 

goed team zijn en wensen John en Ad heel veel suc-

ces. 

 

Het nieuwe golfseizoen staat weer voor de deur. Bin-

nenkort gaan alle onderhoudswerkzaamheden weer 

volop van start. Ook van onze leden wordt gevraagd 

om zorg te dragen voor de kwaliteit van de baan. 

Daarom graag aandacht voor de volgende regels: 

- Repareer pitchmarks. 

- Leg plaggen terug. 

- Hark de bunkers op de juiste manier. 

- Betreed en verlaat een bunker aan de LAGE kant. 

Op de homepage van onze website staat een kort 

artikel Extra aandacht voor "zorg voor de baan". 

 

Zoals velen wel weten, wordt er van golfers verwacht 

dat ze goed voor de baan zorgen. In de video https://

youtu.be/WdYzWDu4KGw (de link staat ook op de 

homepage, daar kunt u klikken) legt Koert Donkers 

van NGF Duurzaam Beheer/Agronomie het belang uit 

van pitchmarks repareren, plaggen terugplaatsen, 

bunkers op de juiste manier aanharken en goed ge-

bruik van trolleys en buggy’s.  

 

Deze tips dragen zeker bij aan een goede speelkwali-

teit, die het golfspel voor ons allemaal prettig maakt. 

Op naar een mooie zomer!  

 

De baancommissie VGC, 

Ad Strijbosch, John Grijseels, Toon Wijnen, Jan Fran-

çois, Frans Smits, Hans Raaijmakers, Dammie Janssen 

 

 

Clubkampioenschap matchplay nieuwe stijl 

De laatste jaren is de belangstelling voor ons club-

kampioenschap matchplay (voor zowel heren als da-

mes) nogal teruggelopen. Dat is jammer, want deze 

kampioenschappen zijn belangrijk voor elke golfclub 

en dus ook voor de onze.  Reden voor de wedstrijd-

commissie om te kijken hoe we hier iets aan kunnen 

doen. 

We denken dat de kampioenschappen aantrekkelijker 

worden door eerst met een poule-systeem te werken 

mét handicap-verrekening. Als je in poules speelt van 

4 deelnemers, speelt iedere deelnemer al 3 wedstrij-

den. De poules worden gevolgd door een knock-out 

fase en daarna de finale wedstrijden. 

 

De poule-wedstrijden met handicapverrekening wor-

den gespeeld vanaf 25 april tot 15 mei 2022. 

De  hierna volgende knock-out wedstrijden worden 

gespeeld in de periode 22 mei t/m 11 juni 2022. 

De deelnemers regelen de poulewedstrijden zelf aan 

de hand van het door de wedstrijdleiding verstrekte 

speelschema. 

 

De kwart finale wordt gespeeld op de zaterdagmiddag 

2 juli 2022. De halve finale en de finale wedstrijd 

worden gespeeld op zondag 3 juli 2022. 

 

De wedstrijdcommissie 
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Donderdag 21 juli:  

Wedstrijd voor “De IJzersterken” 

Onze 80-plussers worden per brief uitgenodigd.  

 

PUBQUIZ vanaf: 20.30 *  

Met medewerking van DJ Theo  

20.00: ontvangst met koffie 

* Informatie en inschrijven via de website 

 

Vrijdag 22 juli:  

12.30: Wedstrijd Dames <> Heren * 

Aansluitend : BBQ * 

Achtergrondmuziek door Paul Brügel en DJ Theo 

 

 

 

 

 

 

 

30 jaar VGC 
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Zaterdag 23 juli: 

Wedstrijd voor alle leden * 

10.30: Start met walking lunch 

Prijsuitreiking 17.00  

 

20.00—01.00: Feestavond *  

(voor alle leden en hun partner) 

DJ Theo en de band “Gee Whizz”  

(‘60 en ‘70 jaren muziek)  

Met een betoverende act 

* Informatie en inschrijven via de website 

 

Zondag 24 juli: 

11.00: Clinic voor genodigden 

(zie de site voor extra informatie)  

Muzikale ondersteuning door Paul Brügel 

 

 

FEESTPROGRAMMA 
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Op bezoek bij Ad Strijbosch 

Lentebloesembeemd. Zo zou de Witbolgrasbeemd 

moeten heten, die ik in fiets als ik op bezoek ga bij Ad 

Strijbosch. Aan weerszijden van het laantje bloeien de 

bomen uitbundig, wellicht vanwege het feit dat deze 

maart de zonnigste maart is in eeuwen.  

 Ad is de vrijwilliger die in de baancom-

missie de taken van Pierre Velter heeft 

overgenomen na diens onverwachte 

overlijden. En achter de schermen heeft 

hij nog meer betekend voor de club. 

Daarom ga ik vandaag op bezoek bij Ad 

Strijbosch. 

Ad is in 1954 in Helmond geboren, getogen in Handel, 

waar zijn vader café De Lindeboom, tegenover de 

kerk, uitbaatte. Inderdaad, het 3e weekend van juni, 

de Handelse Processie, was altijd het belangrijkste 

weekend van het jaar voor het gezin Strijbosch. En 

uiteraard hielp Ad mee, bijvoorbeeld door een oogje te 

houden op de fietsenstalling. “Van mijn 6e tot mijn 11e 

kon ik beter biljarten dan nu,” zegt hij met een grote 

grijns. 

Na de lagere school ging Ad naar het seminarie in Hel-

mond. Intern, want vader Strijbosch vond het geen 

goed idee dat Ad ’s morgens in het donker van huis 

moest fietsen en ’s avonds in het donker thuis zou 

komen uit school. Twee jaar later verhuisde het gezin 

alsnog, terug naar Helmond en deed Ad Mulo B. Met 

zijn diploma op zak, werkte Ad 1 jaar bij de PTT, waar 

hij loketambtenaar was. Daarna nam Ad een baan aan 

bij NMB, wat later de ING Bank werd. Hij begon als 

jongste bediende, doorliep alle rangen en eindigde als 

bankdirecteur. Ondertussen volgde Ad allerlei opleidin-

gen, de laatste voor accountant. In 1996 besloot Ad 

om zijn eigen accountantsbureau op te richten en 

werd hij, net als zijn vader, zelfstandig ondernemer. 

Met kantoor aan huis. Inmiddels doet hij dat circa 25 

jaar, met veel plezier.  

Zijn vrouw, Anita, leerde hij kennen op dansles. Het 

stel trouwde in ’78 en vanwege Ad’s werk bij de bank, 

(zo ging dat toen) verkasten ze meermaals om uitein-

delijk in ’90 in Valkenswaard te settelen. In ’99 ver-

huisde het gezin naar Dommelen, naar dit mooie huis 

(met rieten dak) en prachtige tuin met eindeloos uit-

zicht op het westen gericht.  

Aangezien zijn jongste dochter hockeyde bij HOD en 

hij zelf ook altijd hockey had gespeeld, was Ad jaren-

lang bestuurslid bij HOD. Ad weet hoe hij om moet 

gaan met gemeenteambtenaren. En hoe hij de kaas op 

zijn brood moet houden met hen aan dezelfde tafel. 

Hij sparrt ook regelmatig met zijn hardloopmaatje 

Ruud van Dijk, die hem ongetwijfeld ook allerlei tips 

geeft hoe te krijgen wat hij (lees: de Valkenswaardse 

Golfclub in dit geval) wil of nodig heeft.  

In ’85 maakte Ad kennis met golf en hij werd regelma-

tig geïnviteerd om op allerlei banen, ja, zelfs de Eind-

hovensche, te spelen. Niemand vroeg ooit of hij zijn 

GVB had. Dankzij hockey had hij weinig last van af-

zwaaiers die de wenkbrauwen misschien hadden doen 

fronsen. (Op mijn vraag, beweert Ad dat hij daar 

nog steeds weinig tot geen last van heeft.) Het eer-

ste wat hij doet als hij gaat golfen, is zijn bril afzet-

ten. “Eerst speelde ik met bril, daarna met variofo-

cus en nu zonder bril. Dat gaat uitstekend. Ik heb 

baanhandicap 20.” In 2019 werd Ad lid van VGC en 

behaalde zijn GVB. Hij speelt 2 à 3 keer per week en 

zeker altijd op de gezellige vrijdagmiddag. 

En zo kwam het dat hij een keer in de flight speelde 

met onze voorzitter, Frank. En uiteraard kwam ter 

sprake hoe we de SBGV (de Stichting Bevordering 

Golfsport Valkenswaard) zouden kunnen opheffen 

c.q. samenvoegen met de vereniging, zonder dat het 

ons vreselijk veel geld zou gaan kosten. De stichting 

is namelijk formeel eigenaar van ons clubhuis en 

overdracht aan de vereniging zou tienduizenden eu-

ro’s overdrachtsbelasting kunnen kosten. 

Typisch een balletje naar Ad’s hand. Hij ging te rade 

bij bevriende notarissen en juridische experts. Eén 

van die mensen bedacht inderdaad de oplossing. 

Simpel doch lumineus. De Stichting wordt omgezet 

in een Vereniging en daarna verenigen de beide ver-

enigingen van VGC tot één club. Dat betekent dat de 

belastingdienst geen grote graai naar onze pot kan 

doen. Dit zijn mijn woorden. “Dat scheelt inderdaad 

heel veel geld,” beaamt Ad.  

Ik schrijf dit op de middag dat de goedkeuring van 

de rechtbank binnenkwam. (“Da’s mooi,” mompelt 

mijn echtgenoot, onze penningmeester, “want nu 
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kunnen we de ALV plannen en de leden toestemming 

vragen voor de volgende stappen.”) 

“Inderdaad, heb ik vrijwilligerswerk gedaan als be-

stuurslid. Bij HOD dus, en ook bij Vitaal Valkens-

waard, en samengewerkt met Valkenswaardse Belan-

gen. En ondanks dat ik uit een horecagezin kom, wil-

de ik gezien mijn zakelijke agenda niet achter de bar 

gaan staan bij VGC. Maar ik voelde mij wel vereerd 

toen mij werd gevraagd om Pierre Velter op te vol-

gen. Dat was natuurlijk niet zozeer omdat ik de holes 

van haver tot gort kende, zoals Pierre. Maar ik weet 

wel hoe binnen de gemeente de hazen lopen en hoe 

ik hen van repliek kan dienen.” 

En kleinkinderen? 

"Ja, zeker," vertelt 

Ad glunderend. 

"Twee kleinkinderen 

van 9 en 12 die hier 

om de hoek wonen. 

En 2½ in Den Bosch. 

Gelukkig niet zo ver 

weg. We hebben 

geen Opa- en Oma-

dag, maar zijn wel 

altijd stand-by. 

Als de kleinkinderen 

komen verandert de 

kamer in een speel-

zaal en dan is Anita, 

als voormalig kleuter-

leidster, helemaal in 

haar nopjes." Toen ik om een foto vroeg, wist Ad di-

rect welke foto hij bij dit stukje wilde hebben. "Die 

met ons jongste kleinkind op schoot." 

Ad besluit ons gesprek met een grote glimlach: “Ik 

ben heel gelukkig met de combinatie van mijn werk 

(aan huis) en golf. Zo blijf ik lenig, zowel geestelijk 

als lichamelijk”. En dan, op mijn verzoek, leidt Ad mij 

de tuin in waar Anita staat te schoffelen. (Nee, Anita 

golft niet, vanwege haar twee kunstheupen). Op mijn 

vraag of ze last hebben van roofvogels die hun vijver 

leegvissen, vertelt Ad dat de vijver diep genoeg is, 

zodat de vissen zich kunnen verbergen. Bovendien 

heeft hij ooit een systeem bedacht, waarbij er plotse-

ling een fontein aan ging als een grote vissende vogel 

op de vijverrand neerstreek. “Netten over een vijver 

vind ik niet mooi. Dus moest ik iets anders beden-

ken”.  

Tijdens ons gesprek heb ik het idee gekregen dat Ad 

typisch zo’n figuur is die een probleem of een vraag-

stuk van alle kanten bekijkt, ermee ‘speelt’ en uitein-

delijk met een passende oplos-

sing komt. Fijn dat we binnen 

onze golfclub allerlei disciplines 

hebben en dat die mensen be-

reid zijn om hun kunnen en ex-

pertise te delen met onze club. 

Gea Bloemen 



 

- 17 - 

De Vaatwasser 

Zo, dan zijn we aangeland in 2022. Wat gaat dit jaar 

brengen? Gaat corona over? Kunnen we alle geplande 

wedstrijden spelen? Gaan we “last” hebben van de 

uitbreidingsplannen van DE VETS? Gaan we nieuwe 

kampioenen zien? Blijven de greens zo goed als vorig 

jaar? Gaan er leden ons verlaten en komen er nieuwe 

bij? Hoeveel HiO zullen er geslagen worden? Wat en 

hoe zal het jubileum er gaan uitzien? Zomaar wat 

vragen die ik op 22 december 2021 aan mezelf stel. 

Immers, DE VAATWASSER wordt geschreven vanaf 

het moment dat de vorige Teeshot in de bus viel. 

Sommige vragen zullen dus intussen wel beantwoord 

zijn. 

Maar zo werkt het nu eenmaal. Langzaam zet je DE 

VAATWASSER vol, dan draait hij en als hij klaar is 

dan maak je hem leeg. Alles weer terug in de keu-

kenkastjes (Dus: Als je dit leest is hij weer leeg. En ik 

begin met deel 2.) 

 

Wijziging VVMM wedstrijdschema 

Zolang als ik me kan herinneren speelt de VVMM op 

vrijdagmiddag afwisselend strokeplay of stableford. 

Of, indien de baan niet quali-

fing is en het te vroeg donker 

wordt, dan spelen we eclectic. 

Tot Ben Thijssen ineens 

vroeg: “Zouden de heren ook 

eens een andere wedstrijd-

vorm willen spelen, bijv. 

greensome”?  

Alle handen gingen de lucht 

in. Dus, zolang er geen competitie gespeeld wordt, 

spelen we soms greensome. Goed idee van de VVMM-

commissie! 

 

15 januari 2022 

Weet je het nog? We mogen weer met flights van 

vier. Clubhuis gaat weer open. Trouwens de hele ho-

reca, cultuursector en musea. Carnaval is nog een 

vraagteken??? We zien wel hoe carnaval er dit jaar 

gaat uitzien. Maar voorlopig gaan alle geplande wed-

strijden van de VGC gewoon door, inclusief nazit in 

ons clubhuis. 

 

Wist je dit? 

"Wat voor taaltje spreken die golfers toch?" Wie de 

golfsport ontdekt, is vaak verrast door het typische 

woordgebruik en de bijzondere uitdrukkingen van de 

golfspelers. Is het snobisme? Ach, elke sport heeft 

zijn aparte woordenschat: denk maar aan de corner 

en penalty in het voetbal, of ippon en koka bij judo... 

De anglicismen die in het golf opduiken, zijn het na-

tuurlijke gevolg van de Britse origine (Maar het is van 

Nederlandse origine, lees vorige Teeshot.) en deze 

woorden hebben geen gebruikelijk Nederlands equi-

valent. Het lijkt dan ook onbegonnen werk om daar 

verandering in te willen brengen en birdie te willen 

vertalen door vogeltje, of fairway door eerlijke weg.  

En… dat er wereldwijd 77.000.000 golfspelers zijn. 

(Zo ongeveer, want het wisselt per dag.) 

Om een parcours van 18 holes af te leggen wandel je 

zo’n 4 à 5 uur. En leg je ongeveer 8 km af. Ja, bij ons 

is het wat minder. Een rondje van 18 holes is onge-

veer 3 km en dat loop je in ongeveer 3 uur.  

 

...Dat een golfbal tussen de 380 en 

432 dimpels of putjes heeft. Deze 

zorgen voor een goede stabiele 

vlucht door de lucht. 

…Dat golfers gemiddeld 5 jaar langer 

leven? Volgens wetenschappers lig-

gen de relatief lage en lang volge-

houden bewegingsintensiteit, de buitenlucht en het 

sociale aspect van de sport hiervoor aan de basis. 

...Dat de kans om een hole-in-one te scoren voor een 

professionele tourspeler één op 3.756 keer is? En 

voor een amateurgolfer is dit zelfs maar één op 

12.750 keer. Laat 

ik dit trucje nu al 2 

keer gedaan heb-

ben! Eentje op ho-

le 7 tijdens een 

wedstrijd (BOLS 

oorkonde.) En een 

keer op negen. 

...Dat ik deze VOLVO helaas nog niet heb mogen ont-

vangen. Ik wacht nog ff af.  

Tent terug 

In de vorige Teeshot schreef ik over de tent bij het 

clubhuis die de storm niet overleefd had. Ik heb goed 

nieuws. De tent is gerepareerd en verstevigd. Maar-

ten Ingelse vond een bedrijf dat dit klusje kon klaren. 

Dus: binnenkort kunnen we weer in de schaduw zit-

ten als de zon schijnt, of schuilen bij regen.  

En we hebben weer meer overdekte zitplaatsen. Lang 

leve DE TENT. 

 

Helaas geen nieuwjaarsreceptie 

Wederom geen nieuwjaarsreceptie. Oor-

zaak: Corona. Maar dit had je zelf ook wel 

kunnen bedenken. Maar we krijgen (zoals 

het er nu uitziet) wel een lustrumfeest. 

Gepland op 21 t/m 24 juli. Dan halen we 

de nieuwjaarsreceptie daar wel in.  

 

Wintercompetitie 

Dit jaar gepland op 23-02, 09-03, 16-03 en 23-03, 

met een reservedag op 30-03. In totaal 14 deelne-

mende teams. De eerste wedstrijd was greensome.  

Met een zonnetje en zo’n 15 graden startte de winter-

competitie. Vrees dat de naam “wintercompetitie” niet 
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meer helemaal klopt. De eerste punten werden ver-

deeld. 

Op naar de tweede wedstrijd. 

Zal ik het maar niet meer over het weer hebben? De-

ze wedstrijd eclectic. Deel 2 van de wintercompetitie. 

Op naar wedstrijd 3. Zweeds. 12 holes strokeplay en 

12 holes stableford. Na de 4de wedstrijd zal de uitein-

delijke winnaar bekend zijn. Op deze wedstrijd werd 

Texas scramble gespeeld. Zie hier de winnaars. 

Het team van Ger ter Haar wist de winst binnen te 

halen.  

Het team van 

Gerard Enge-

len bekleedde 

de tweede 

plaats en het 

team van 

Kees van der 

Heijden wist 

de derde 

plaats te be-

reiken. Een 

foto van dit 

team vindt u 

in het artikel van Jos Baudewijns over de teamwed-

strijden. 

Allen: Van Harte! 

 

Op de foto van het winnende team ontbreekt Ton van 

Gestel. Moest helaas eerder weg. 

 
Carnaval 
Ja!! Carnaval ging dit jaar gewoon door. Geen mond-
kapjes, geen beperkingen. 
Voor de DDD betekent dit dat op 

dinsdag 1 maart de heren mee 

mogen doen met de dinsdagmid-
dag wedstrijd. Eclectic. Schitte-
rend weer. Gelukkig deden er ook 
vele heren mee, zodat het een 
mooie mix wedstrijd werd. Terug 
in het clubhuis ziet Mien de piano staan. En ja hoor; 
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binnen de kortste tijd vulde pianomuziek ons club-
huis. Of de piano gestemd moet 
worden, weet ik niet. Geen abso-
luut gehoor. Maar hier zal onze 

voorzitter Frank wel over gaan. Hij 
won trouwens bij de heren. 
Bij de dames was de eerste prijs 
voor Irmgard Schaffer. 
Beiden: “Proficiat!” 
 
Golfen zonder bal 

Stel je voor: vier dames spelen een wedstrijd. Nor-
maal leg je een bal op de tee. Dit is wat de speelster 
moet doen. De drie flightgenoten bekeken de slag. En 
NIEMAND, NEE ECHT NIEMAND, ziet dat er geen bal 
op de tee ligt. Vrees dat het geen hole in one gewor-
den is. Naam van speelster bekend bij de schrijver. 

 
Toverbal 
Margriet Pijnenburg sloeg op hole 2 uit de bunker op 
de green. De put ging erin, toen er weer uit en ten-
slotte rolde hij terug de hole in. Hoezo toverbal? 
 
Baancommissie 

Zoals iedereen op de site heeft kunnen lezen, is de 
baancommissie weer op sterkte. Ad Strijbosch is de 
nieuwe voorzitter van de baancommissie, die ook nog 
uitgebreid werd met John Grijseels.  
Zij gaan er voor zorgen dat de baan weer helemaal op 
orde blijft. 

 

Natuurlijk heeft iedereen 
wel zijn pitchfork op zak. 
(Of toch niet?) Hierbij 
een foto uit Frankrijk. 
Ja, zo kan het ook. Maar 
waar is de pitchfork en 

de evt. provisionele bal? 
Toch iets waar de baan-
commissie zich over 
moet buigen. Onze Mar-
shals zullen er zeker op 
toezien. U bent gewaar-
schuwd!  

 
 
Een ongelukje zit in een klein hoekje 
Tijdens de VVMM wedstrijd van vrijdag 11 maart zien 
we bij de afslag van 8 een ambulance staan. Gelukkig 
zonder sirene, dus de eerste reactie was: het zal niet 
levensbedreigend zijn. Uiteraard zo snel mogelijk info 

gevraagd aan medegolfers. Wat bleek: Fer Koehorst 
had door een verkeerde beweging zijn heup uit de 
kom. Zeer pijnlijk naar ik vernomen heb. 
Wens: Fer een voorspoedig herstel en tot gauw op de 
golfbaan! 
 

Nieuws van de DDD 
Dinsdag 15 maart. Er doet voor de eerste keer een 
nieuw lid mee op de dinsdag wedstrijden voor dames. 
Hanny Jongen. Met ongeveer 20 andere speelsters 
begon zij aan de wedstrijd. En als je dan meteen een 
birdie slaat, chapeau! 
Wellicht het begin van een glansrijke golfcarrière. 

Ook heeft de DDD een sponsor: L’Abeille by Mieke. 
 
Waar is ie? 
Dames vragen Heren staat gepland op 19 april. Deze 
mix wedstrijd kent behalve de gebruikelijke prijzen 
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ook een extra prijs. “De Poedel”. De DDD doet niet 
aan “de poedel”. Jammer want deze 
aanmoedigingsprijs levert wel een bal-
letje op. 

Misschien is poedel niet het juiste 
hondje, noem het dan de “golden re-
triever”. Wellicht dat deze wat aaibaar-
der is. 
Maar ik dwaal af. 
De poedel van de “Dames vragen He-
ren” was verdwenen. Na veel speur-

werk werd hij gevonden bij Liesbeth 
den Aantrekker; samen met Hans de Natris had zij die 
3 jaar geleden gewonnen (ja, er kwam corona tus-
sen.) 
Waar werd het beestje gevonden? In de garage! Mag 
toch hopen dat hij voer en drinkwater gekregen heeft 

en op tijd werd uitgelaten. (Klusje voor John). Zouden 
ze hem een naam hebben gegeven? Is hij op honden-
cursus geweest en luistert hij nu goed? Zomaar wat 
vragen van een hondenliefhebber. Maar intussen is hij 
wel terecht. Wie gaan hem dit jaar meenemen en zor-
gen zij er ook zo goed voor? Of beter! 
 

Verbouwing clubhuis 
Wellicht intussen gehoord: het clubhuis krijgt zonne-
panelen. En er wordt gewerkt aan een andere indeling 
van de lockerruimte. Onze archiefruimte is opgeruimd 
waardoor er 10 onderlockers bij konden worden ge-
bouwd. Begin april zijn die beschikbaar gekomen. De 
wachtlijsten voor lockers worden zo weer een stukje 

korter. Er wordt nog nagedacht over verdere uitbrei-
ding. 
 
Jos Coppen cup 
Deze cup werd ingesteld tijdens het afscheid van Jos 
Coppen als voorzitter van de VVMM. Het gaat om in 

totaal 3 wedstrijden op de gebruikelijke VVMM vrij-
dagmiddag. Ben benieuwd wie hem als eerste gaat 
winnen. (Zie volgende Teeshot.) 
 
Vlaggenwedstrijd 
Zondag 27 maart. Begon bewolkt, maar ’s Middags 
brak de zon door. Heerlijk golfweer. 

Het werd een damesmiddag. De eerste 3 plaatsen 
werden door een dame bezet. 

Hierboven een foto van de winnaressen. Op 1 Nolly 
van Santvoort, 2e werd Sera Brouwers en 3e Ria 
Beekx. 
 

Allen proficiat! 
 
Veel golfplezier deze zomer, 
Hans Berkers 
 
 
 

VGC wordt duurzamer 

Vooral in de afgelopen maanden werden we allemaal 

geconfronteerd met sterk oplopende kosten van ener-

gie. Dat geldt ook voor onze club: enkele jaren gele-

den verbruikten wij ca 19.000 kWh elektriciteit en 

5.000 m3 gas in een jaar. Tegen de huidige tarieven 

zou dat een kostenpost van ruim € 10.000 betekenen. 

We hebben vorig jaar de verwarming en warmwater-

voorziening aangepakt en daarmee ons gasverbruik 

ongeveer gehalveerd.  

Onder meer door overal LED-lampen toe te passen, is 

ons stroomverbruik gedaald naar ca 14.000 kWh per 

jaar. We hebben onderzocht welke apparatuur dat 

verbruik veroorzaakt en dat blijkt vooral koeling te 

zijn, die permanent stroom vraagt. Vooral de 

“doorgeef”-koeling achter de bar is slecht geïsoleerd 

en kandidaat voor vervanging. Verder zijn er geen 

eenvoudige winsten te behalen. 

Dus we zijn (weer) gaan onderzoeken of we in plaats 

van veel dure stroom in te kopen niet beter zelf 

stroom kunnen opwekken met zonnepanelen. Er was 

altijd enige zorg dat de (schaduw van de) bomen die 

rond het clubhuis staan, de opbrengst van zonnepa-

nelen zouden minimaliseren. Maar gelukkig worden 

optimizers en omvormers steeds slimmer. 

Drie offertes van lokale leveranciers, die alle drie 

zwart op wit durfden te garanderen, dat we minstens 

13.000 kWh per jaar zouden opwekken (en waar-

schijnlijk ons hele jaarverbruik), hebben ons over-

tuigd. Eind mei komen er zonnepanelen op ons dak! 

We hebben ons maandelijks voorschot voor stroom op 

€ 0 (nada, nihil) gezet. Onze jaarlijkse kosten voor 

energie betreffen nu alleen gas en we schatten dat 

dat rond de € 4.000 gaat kosten. De zonnepanelen 

betalen zich binnen 5 jaar terug en dat is mooi op 

tijd, ruim voordat de saldering ophoudt... 

Het gasverbruik verder reduceren, gaat stroom kosten 

voor een warmtepomp. We hebben ruimte op het dak 

voor meer zonnepanelen en onze omvormer is “op de 

groei” aangeschaft. De huiskamer heeft vloerverwar-

ming en die zou prima met een warmtepomp kunnen 

worden verwarmd. De barruimte is echter niet inge-

richt voor lage temperatuurverwarming. Dus we moe-

ten de verwarming daar aanpassen of een hybride 

warmtepomp naast de cv-ketel installeren.  

Peter Maathuis 
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Golfen bij extreem weer 

In zijn vergadering van maart 2022 heeft het bestuur 

instructies opgesteld voor commissies die activiteiten 

organiseren hoe te handelen bij bepaalde weersom-

standigheden. Onderstaand worden onweer, wind en 

hoge temperaturen meegenomen. Vorst en regen 

worden niet als direct risico voor deelnemers aan 

golfwedstrijden aangemerkt. 

1-Onweer 

Conform de landelijke richtlijn dient een wedstrijd te 

worden afgelast of onderbroken indien de tijd tussen 

de lichtflits en de daarop volgende donderslag 10 se-

conden of minder bedraagt. De organiserende com-

missie geeft de onderbreking aan middels een signaal 

met de luchthoorn(s) aanwezig in het clubhuis. Aan-

gezien de commissie zich via de media op de hoogte 

heeft gesteld van de weersverwachting, licht zij in 

onderhavig geval de deelnemers van te voren in over 

een mogelijke onderbreking. 

2-Wind 

Aangezien onze baan deels als bos-baan is aan te 

merken, worden de weersomstandigheden als gevaar-

lijk beschouwd indien er zware windstoten worden 

verwacht. Een wedstrijd dient te worden afgelast in-

dien het KNMI voor de provincie Noord-Brabant voor 

het tijdstip van deze wedstrijd een waarschuwing co-

de oranje of rood heeft afgegeven.  

3-Warmte 

Vanwege de gemiddelde leeftijd van onze leden is het 

van belang dat zij niet worden blootgesteld aan hoge 

temperaturen en de vaak bijbehorende luchtvochtig-

heid. Daarom worden wedstrijden bij een buitentem-

peratuur van 33°C of hoger afgelast.  

Tenslotte 

Indien er op basis van het bovenstaande aanleiding 

voor is, zal de voorzitter van de wedstrijdcommissie, 

eventueel na overleg met het bestuur, 

besluiten of een wedstrijd door kan 

gaan. Dit besluit is voor elke commissie 

bindend. 

Frits Baljet, secretaris 
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